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datum  :  27 mei 2025 

steller(s)  :  L. Dekkers D66 

onderwerp  :  Rotonde Karstraat - Nijverheidstraat 

ontvangst griffie :  28-05-2025 (in te vullen door de griffie) 

 

De onderstaande vragen zijn gericht aan het college van burgemeester en wethouders. 

 

Verzocht wordt de vragen schriftelijk/ te beantwoorden. 

 

Toelichting 

De verkeerssituatie bij de rotonde Karstraat/Nijverheidsstraat, op de grens van Bemmel en Huissen, is al 
jaren een bron van zorg. Dagelijks maken duizenden voertuigen en vele fietsers gebruik van dit knooppunt. 
Vooral voor fietsers zijn er onoverzichtelijke en daarmee gevaarlijke situaties ontstaan, mede doordat zij 
onverwacht op de rotonde verschijnen vanuit het Frontliniepad of andere fietsroutes. 

D66 Lingewaard heeft zich herhaaldelijk uitgesproken voor verbeteringen op deze locatie, via moties en 
vragen in de raad. Hoewel enkele verbeteringen zijn doorgevoerd, zoals het verleggen van fietspaden, 
blijven de structurele problemen bestaan. Met name het feit dat de huidige rotonde niet meer volledig rond 
is, leidt ertoe dat het verkeer niet meer in een continue stroom beweegt, en dat fietsers vanuit onverwachte 
richtingen het verkeer naderen. 

D66 Lingewaard is van mening dat het herstel van de oorspronkelijke, volledig ronde vorm van de rotonde 
op korte termijn een aanzienlijke verbetering van de verkeersveiligheid kan opleveren, zeker voor fietsers. 
Tegelijkertijd is een structurele langetermijnoplossing noodzakelijk om het verkeersprobleem op deze drukke 
route definitief aan te pakken. 

Op grond van artikel 18 van het Reglement van Orde stelt de fractie van D66 Lingewaard de volgende 
vragen aan het college: 

1. Is het college bereid om op korte termijn de mogelijkheid te onderzoeken om de rotonde 
Karstraat/Nijverheidsstraat te herstellen naar de oorspronkelijke, volledig ronde vorm? 

Zo nee, waarom niet? 

2. Deelt het college de opvatting dat een volledig ronde rotonde bijdraagt aan voorspelbaarheid in het 
verkeer en daarmee de verkeersveiligheid voor fietsers vergroot? 

3. Kan het college aangeven welke verkeerskundige afwegingen destijds hebben geleid tot het 
aanpassen van de rotonde naar de huidige vorm, en of die nog steeds relevant zijn in het licht van 
de huidige situatie? 

4. Welke kosten en doorlooptijd zijn gemoeid met het herstellen van de rotonde naar de oude situatie? 
En zijn er mogelijkheden om deze aanpassing te combineren met reeds geplande onderhouds- of 
infrastructurele werkzaamheden? 

5. Is het college bereid om hierover op korte termijn met de raad in gesprek te gaan en mogelijke 
oplossingsrichtingen – zowel tijdelijk als structureel – te presenteren? 

 

 

Ondertekening: 

 

Léon Dekkers D66 Lingewaard 

schriftelijke vragen (art. 18 rvo) 
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beantwoording vóór :  28-06-2025 (in te vullen door de griffie) 

behandelend ambtenaar :   

zaaknummer :  

onderwerp  :   

datum beantwoording :   

bijlagen  :  

verzenddatum :   (in te vullen door de griffie) 

  

(* : weghalen hetgeen niet van toepassing is) 

 

Naar aanleiding van bovenstaande vragen treft u onderstaand het antwoord van het college / de 

burgemeester* aan. 

 

Inleiding / toelichting: 

 

 

Antwoorden: 

1.    

2.  

3.  

4.  

5.  

 

 

burgemeester en wethouders van Lingewaard, 

 

de secretaris,           de burgemeester, 

 

 

 

drs. I.P. van der Valk          dr. P.T.A.M. Kalfs 

 

 

 

 

 

De tijdsbesteding in financiële zin verbonden aan de behandeling en beantwoording van bovenstaande  

art. 18 rvo-vragen door de behandelend ambtenaar bedroeg: ….. uur x € 95,-- (uurtarief) = € ….. . 

beantwoording college 


